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To: 5.1.2e SEE @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Tue 7/5/2022 9:54.09 AM

Subject: RE: {Graag zsm check} QenA EK-debat (5 juli) - kosten en dekkingexpertisecentrum

Received: Tue 7/5/2022 9:54:10 AM

Yes, de reactie van FEZ was als volgt: “Het lastige is een beetje in welke categorie post-covid valt. Is het pandemische paraatheid?

Eigenlijk niet, dat geld is bedoeld voor het voorkomen/oplossen van de volgende crisis. Is het corona? Daar gaat FIN niet in mee

(corona krijgt meestal generale dekking). PDCZ heeft geen regulier geld, dus dan moet het van een andere directie komen

vermoedelijk, zoals bijv. CZ.”

Var:CEEEEo ins.nt
Verzonden: dinsdag 5 juli 2022 11:34

aan: [IIEEEDNIN)JEEEDN@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: {Graag zsm check} QenA EK-debat (5 juli) - kosten en dekking expertisecentrum

ok

Voor elke optie is dus extra geld nodig wat we niet hebben?

5

5.1.28 uratieve Zorg

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

an:

IEEJEN e minws n>
dinsdag 05 jul. 2022 11:30 AM

@minvws.nl>,IEEE minvws.nl>

Thanks, hoe vind je ‘m zo?

od

Verzonden: maandag 4 juli 2022 22:00

Aan:

Onderwerp: RE: {Graag zsm check} QenA EK-debat (5 juli) - kosten en dekking expertisecentrum

Ik zou dit heel anders beantwoorden. Meer in lijn van de woordvoering van mvws tijdens vorige debat

- ik streef naar bundeling van ...

- geinspireerd door ...

- pin met niet vast op ...

Dus positief watje gaat doen, waarom je dat nuttig vindt, met wie je in overleg gaat en dan eindigje eventueel dat je vooralsnog

niet voornemens bent om ...

Zoiets
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Datum: maandag 04 jul. 2022 7:39 PM

Onderwerp: {Graag zsm check} QenA EK-debat (5 juli) - kasten en dekking expertisecentrum

.

Zou je ook naar de bijgevoegde QenA over het expertisecentrum kunnen kijken? Na je reactie gaan we deze achter de

hand houden voor het EK-debat van morgen. Bijlage 2 is de ingediende motie over dit onderwerp. Morgen vindt tevens

de TK-stemming hierover plaats.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEEEEEEo minv ws n>Datum: maandag 04 jul. 2022 7:08 PM

Aan: @minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: {Graag zsm check} QenA EK-debat (5 juli) - kosten en dekking expertisecentrum

Akkoord

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: maandag 04 jul. 2022 4:37 PM

Aan:

Kopie

Onderwerp: {Graag zsm check} QenA EK-debat (5 juli) - kasten en dekking expertisecentrum

Li
Hierbij de QenA ‘kosten en dekking eventueel expertisecentrum’ voor het EK-debat van morgen. Deze versie is afgestemd met WJZ

(zie onderstaand), FEZ, PG (en CZ). Naar de vorige versie hadden ook EEG en FA gekeken.

Kan je z.s.m. hiernaar kijken? Bijlage 2 is de ingediende motie (TK-stemming morgen).
Na je reactie kunnen we de Q&A (ter afstemming) delen met EREN

Verzonden: maandag 4 juli 2022 13:21

&minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vraag aan WIZ over term 'expertisecentrum’

Zie hierbij. Ik denk niet dat verdere reactie nodig is op het gebruik van het woord expertisecentrum in de motie.

Mocht de motie worden aangenomen en jullie verder aan de slag willen met de financiering, dan is het goed om contact op te

nemen met mijn colles EREzij codrdineert binnen W3Z vragen rond financiering.

Groeten,
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Van: minvws.nl>

Verzonden: maandag 4 juli 2022 13:09

Aan: @minvws.nl>

cc: A.

) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vraag aan WIZ over term 'expertisecentrum’

Dank voor je snelle reactie!

Zou jij de informatie die je net vertelde ook nog in de Q&A kunnen plaatsen? Dan hebben we deze informatie bij de hand.

Dank alvast en groet,

Infectieziekten en Zaodnosen

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Publieke Gezondheid | Afdeling Crisisbeheersing en Infectieziektebestrijding
Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
=|

minvws.nl | Afwezig:=

Van: 5.1.2e

Verzonden: maandag 4 juli 2022 12:22

minvws.nl>

minvws.nl>

Goedemiddag JAI
Via mijn collega heb ik je naam doorgekregen, ik heb namelijk een juridische vraag. Helaas kreeg ik je telefonisch niet te pakken.

Aanstaande dinsdag volgt een stemming voor een motie (zie bijlage) voor het oprichten van een expertisecentrum voor post COVID

(of postinfectieuze aandoeningen). Ik begreep datje niet zomaar de term expertisecentrum mag gebruiken vanuit de Beleidsvisie

op expertisecentra zeldzame aandoeningen (ECZA) uit 2021.

Kun jij ons hier meer over vertellen? Kun je zomaar een expertisecentrum oprichten? Als er wordt ingestemd met deze motie,

willen we graag weten of dit juridisch gezien zomaar een expertisecentrum genoemd mag worden.

Ik hoor graag of jij — of een collega — mij hier mee kan helpen, alvast dank.

Groet,

5.1.2e

Link ECZA: Beleid ten aanzien van (expertisecentra voor) zeldzame aandoeningen | Tweede Kamer der Staten-Generaal

nfectieziekten en Zodnosen

Directie Publieke Gezondheid | Afdeling Crisisbeheersing en Infectieziektebestrijding
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Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
a

=En|

van:[IEEEEEEo minvws.ni>
Verzonden: maandag 4 juli 2022 10:28

Onderwerp: RE: Vraag aan WJZ over term 'expertisecentrum’

Zoals zojuist doorgegeven[IEEMisschien kan je na 12 uur contact opnemen met EXE

van:EXEC)
Verzonden: maandag 4 juli 2022 10:06

Onderwerp: RE: Vraag aan WJZ over term 'expertisecentrum’

Hala

Dank, misschien kan je je mail aan de WJZ-collega van afgelopen week doorsturen aan [EEF
lk heb via de volgende website het onderstaande gevonden, zie ook bijlage: Voorlopige ECZA | VSOP

“Dit overzicht met nieuwe, erkende expertisecentra voor zeldzame aandoeingen, bevat niet de expertisecentra die in 2022 een nog

lopende, geldige erkenning hebben. Dit overzicht is dus geen compleet overzicht van alle expertisecentra voor zeldzame

aandoeningen in Nederland. Er fopen ook nog enkele bezwaarprocedures van de beoordeling in 2021. Zodra de uitkomsten daarvan

bekend zijn, worden deze in dit overzicht verwerkt.

De in de procedure 2021 erkende ECZA staan gerangschikt op ziekenhuis en op orphacode.”

Verzonden: maandag 4 juli 2022 09:59

Onderwerp: FW: Vraag aan WJZ over term 'expertisecentrum’

Zie onderstaande info vanj Rll van dCZ. Expertisecentrum is waarschijnlijk geen beschermde titel, alleen als ze erkend willen

worden. Je mag jezelf dus niet zomaar ‘erkend centrum’ noemen. Blijkbaar kun je de lijst met ECZA’s ergens vinden, daar staan

allerlei expertisecentra in.

lk kan vanaf 11:30 pas contact opnemen me EEE ve licht kunnen jullie dat ook doen? VanEENgeen

reactie.

Groet,

van:IEEBEEinv vs. 01>
Verzonden: maandag 4 juli 2022 09:43

@minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vraag aan WIZ over term 'expertisecentrum’
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Ik ben geen jurist. Voor zover mij bekend is expertisecentrum op zichzelf geen beschermde titel. Wel als je je als ECZA

profileert: expertisecentrum voor zeldzame aandoeningen. De erkende expertisecentra voor zeldzame aandoeningen moeten een

strenge beoordelingsprocedure doorlopen.

Er zijn volgens mij meerdere instellingen en organisatieverbanden die zich voor allerlei medische zaken expertisecentrum
noemen (zoals MS of Lyme).

De beoordelingsprocedure voor expertisecentra zeldzame aandoeningen is hier gepubliceerd: Staatscourant 2021, 1924 |

Overheid.nl > Officiéle bekendmakingen (officielebekendmakingen.nl)

Zoals besproken: als 5.1.2e niet bereikbaar is kan je het bij WJZ wellicht bi a beer

Groet,

Verzonden: donderdag 30 juni 2022 13:48

Aan:[CEC minvws.nl>

Onderwerp: FW: Vraag aan WJZ over term 'expertisecentrum’

peg IEEE

lk heb Ime Vreken van WJZ gecontacteerd aangaande een vraag over de term ‘expertisecentrum’, en zij heeft me jouw naam

doorgegeven. Kun jij mij helpen met onderstaande vraag? Of kan ik daarvoor beter oii EE -in van WJZ? Alvast

bedankt!

Groet,

5.1.2e

Verzonden: donderdag 30 juni 2022 13:25

Onderwerp: RE: Vraag aan WIZ over term 'expertisecentrum’

Ik weet zelf niet veel over de Beleidsvisie expertisecentra. Dat is een onderwerp dat binnen WJZ is belegd + [LEmaar zij is momenteel op vakantie. Je zou even contact kunnen opnemen met de betrokken beleidsdirectie, dat is CZ. Ik weet

dat eerder [JEREZ hicrbij betrokken was. Wellicht dat zij jou al een eind op weg kan helpen.

Groet, FREY

Verzonden: donderdag 30 juni 2022 13:09

aan:IEEEDNNIEXEXN© minvws.ni>
Onderwerp: Vraag aan WJZ over term 'expertisecentrum’

Dag ERP)

Via mijn coleza TREEheb ik je naam doorgekregen, ik heb namelijk een juridische vraag. Aanstaande dinsdag volgt

een stemming voor een motie (zie bijlage) voor het oprichten van een expertisecentrum voor post COVID (of postinfectieuze

aandoeningen). lk begreep dat je niet zomaar de term expertisecentrum mag gebruiken vanuit de Beleidsvisie op expertisecentra

zeldzame aandoeningen (ECZA) uit 2021. Kunnen wij een keer met jou
— of een collega bij WJZ — in overleg over deze vraag? Als er

wordt ingestemd met deze motie, willen we graag weten of dit juridisch gezien zomaar een expertisecentrum genoemd mag

worden.

lk hoor graag of jij — of een collega — mij hier mee kan helpen, alvast dank.

Groet,
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5.1.2e

Link ECZA: Beleid ten aanzien van (expertisecentra voor) zeldzame aandoeningen | Tweede Kamer der Staten-Generaal

Infectieziekten en Zodnosen

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Publieke Gezondheid | Afdeling Crisisbeheersing en Infectieziektebestrijding
Pa
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minvws.nl | AfwezigHEE


